
Title (en)
Coupling device of a sliding bar or a driver fitting for a locking bar of a window or a door, the locking bar being guided in grooves.

Title (de)
Kupplungseinrichtung einer Schubstange oder eines Beschlagmitnehmers für eine in Nuten geführte Riegelstange eines Fensters oder einer Tür.

Title (fr)
Dispositif de couplage d'une tige coulissante ou d'une ferrure d'entraînement pour une tige de verrouillage d'une fenêtre ou d'une porte, la tige de
verrouillage étant guidée dans des rainures.
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Abstract (en)
2.1 The coupling device is configured such that, upon manufacture of the sliding bar (6), no additional components have to be connected to the
sliding bar. 2.2 The sliding bar exhibits mouldings (9,10) which are formed integrally with it and delimit a receiving space (11) for a web of the
locking bar. The coupling device is used for side/bottom hung sash windows and up-and-over doors. <IMAGE>

Abstract (de)
2.1 Die Kupplungseinrichtung ist so gestaltet, daß bei der Fertigung der Schubstange (6) keine zusätzlichen Bauteile mit der Schubstange
verbunden werden müssen. 2.2 Die Schubstange weist mit ihr einstückige, einen Aufnahmeraum (11) für einen Steg der Riegelstange begrenzende
Formteile (9,10) auf. Die Kupplungseinrichtung wird bei Drehkippfenstern und Drehkipptüren eingesetzt. <IMAGE>
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